
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-02-08, § 19 

 

 Tid Måndagen den 8 februari 2010 kl 17.40 – 18.45 
   

 Plats Welcome Hotel, Järfälla 
   

 Justerat 22 februari 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M) tjänstgörande 

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

  

 Frånvarande: Ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Anders Broberg (KD) samt 

ersättarna Lars Bengtson (M), Christoffer Kuckowski (M), Anna Manhag (M), Per 

Johansson (FP) och Sebastian Wiklund (V). 

Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Andreas Burghauser, 

Ted Ell, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Lovisa Wassbäck och Ulla Ritzén samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 
 § 19 

Slussen genomförandebeslut 
Dnr T2009-400-01119 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner för sin del genomförandet av 

 ombyggnad av Slussen samt föreslår att kommunfullmäktige godkänner 

 genomförandet och ger trafik- och renhållningsnämnden, genom trafikkontoret, i 

 uppdrag att delta i genomförandet av projektet.  

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets och exploateringskontorets gemensamma tjänsteutlåtande i rubricerat 

ärende från den 21 januari 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S) enligt följande: 

 

Vi tycker projektet i sin helhet ser lovande ut. Det är dock viktigt att när det 

gäller exploateringsgrad och utformning av byggnader, etc, sker en bättre 

förankringsprocess än det varit hittills. Det förra stadsbyggnadsborgarrådet hade 

sådana ambitioner, det är synd att det nya inte ser samma behov att förankra 

utformningen, varken inom den egna majoriteten eller med oppositionen. Det 

har Stockholmarna rätt att kräva i stora projekt liknande detta. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Vi ser många positiva delar i föreliggande förslag på nybyggnation av Slussen,  

men vi motsätter oss starkt den stora fokuseringen på biltrafik. Den föreslagna 

åttafiliga bilbron känns helt otidsenlig när vi nu ska tänka nytt och framåt, och 

utrymmet för biltrafik bör därför begränsas. Vi föreslår att det inrättas ett 

spårreservat på bron för framtida spårtrafik i stället för att satsa på en så hög 

kapacitet för biltrafik. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 



  

 

 

_________________________________ 

 


